
CAMPING HOUSE RULES 

• No glass bottles or glassware are allowed on the camping and event grounds.
• The use and possession of hard and/or soft drugs is strictly prohibited.
• Open fire, BBQs, and gas bottles are not allowed.
• There is no electricity supply for campers. However, designated spots 
  will be available to charge devices such as mobile phones.
• Bringing your own generators is not allowed.
• Household items and appliances (sofas, pallets, home furniture, refrigerators,        
  hotplates, stoves, etc.)are not allowed. A foldable chair or camping table 
  is permitted, as long as it is taken home after the event.
• Any prohibited items brought to the camping will be confiscated and not returned.
• Cars are not allowed on the camping site. Please park in the nearest parking area.
▪ Trucks, containers, and construction units are not allowed. 
 Campers and caravans are permitted.
• Bringing your own drinks is not allowed, except for water. Wunderland Kalkar            
   provides an F&B outlet on the camping.
• The minimum age for staying on the camping is 18 years.

CAMPING HAUSORDNUNG 

• Glasflaschen oder Glaswaren sind auf dem gesamten Camping- und Veranstaltungsgelände verboten.
• Der Besitz und Konsum von harten und/oder weichen Drogen ist strengstens untersagt.
• Offenes Feuer, Grills und Gasflaschen sind nicht erlaubt.
• Es gibt keinen Stromanschluss für Camper. Es werden jedoch ausgewiesene Plätze 
  zur Verfügung stehen, an denen z. B. Handys aufgeladen werden können.
• Eigene Generatoren dürfen nicht mitgebracht werden.
• Haushaltsgegenstände und -geräte (Sofas, Paletten, Möbel, Kühlschränke, Kochplatten, 
  Herde usw.) sind nicht erlaubt. Ein Klappstuhl oder Campingtisch ist erlaubt, sofern er nach 
  dem Event wieder mitgenommen wird.
• Mitgebrachte verbotene Gegenstände werden beschlagnahmt und nicht zurückgegeben.
• Autos sind auf dem Campingplatz nicht erlaubt. Bitte parken Sie auf dem nächstgelegenen Parkplatz.
• LKWs, Container und Bauwagen sind nicht erlaubt. Wohnmobile und Wohnwagen sind gestattet.
• Eigene Getränke dürfen nicht mitgebracht werden, mit Ausnahme von Wasser. Wunderland Kalkar
 stellt einen F&B-Stand auf dem Campingplatz bereit.
• Das Mindestalter für den Aufenthalt auf dem Campingplatz beträgt 18 Jahre.


